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Punten voor de rondvraag commissie AZM de dato 26 september 2022

Fractie Vraag

AB ---

VSP ---

PGP Mountainbikewedstrijd
Volgens de kalender van de UCI wordt er op 5-7 mei 2023 een short track en cross country wedstrijd gehouden. 
• Waar vindt dat plaats? 
• Wanneer wordt de raad hier verder over geïnformeerd? 

Mural
Voormalig wethouder Vermeer zou nog uitzoeken wat de kosten van het onderhoud van een mural was, want dat was huizenhoog volgens hem, 
maar hij wist geen bedrag. 
• Weet de huidige wethouder hier wellicht meer over? 
• Wij horen wensen van de Katacomben om ook de grijze muur in de Plenkertstraat op te sieren. Is de wethouder op de hoogte van deze wens 

en wil de wethouder hiermee aan de slag? 

VVD Naamswijzing gemeentegrot
Wij kregen diverse vragen binnen over het voornemen om de naam van de Gemeentegrot te wijzigen in Cauberg Groeve. Wij zijn van mening dat 
dit niet gewenst is en dat de raad daar ook een positie in heeft. 
• Graag uitleg hierover.

Subsidie Kerststad Valkenburg
Van gedeputeerde Stephan Satijn kwam het bericht dat het college van Gedeputeerde Staten heeft besloten een subsidie te verlenen van 
€ 35.000,00 aan Kerststad Valkenburg om het voortbestaan van dit toonaangevende kerstevenement mogelijk te maken. De subsidie wordt 
verleend vanuit het budget Toerisme en Recreatie als onderdeel van het Missiegedreven economisch beleidskader.
Vanuit onze achterban begrepen wij dat er enige onduidelijkheid was over dit bedrag. 
• Klopt het dat dit een éxtra bijdrage is? 
• Ook hoorden wij vanuit diverse personen dat de gemeente Valkenburg aan de Geul geen bijdrage levert aan Kerststad Valkenburg. Volgens 

ons klopt dit niet, maar we horen graag de uitleg van de wethouder.

CDA Stand van zaken herijking overnachtingenbeleid
In juni 2021 hebben wij met enkele raadsleden een bijzonder fijne sessie bijgewoond over de herijking van het overnachtingenbeleid. 
Als CDA-fractie vragen wij ons dan ook af hoe het kan dat we meer dan een dik jaar later nog altijd geen beleid rondom het 



2

overnachtingenbeleid op onze agenda hebben kunnen zetten. Wat betreft onze fractie is dit op korte termijn nodig, aangezien dit een belangrijk 
instrument is om bijvoorbeeld strenge kaders (grenzen) te stellen aan de uitbreiding van parken met chalets.

RIB 22.68: project kwaliteitsverbetering subsidieregelgeving en -proces
Wij constateren dat het college beter communiceert met de pers dan met de raad. Via die weg namen we o.m. kennis van de wijze waarop de 
wethouder/het college de subsidieregelgeving nader uit wil werken. Dit is de omgekeerde gang van zaken. 
Tijdens de vorige raadsperiode werd afgesproken dat het college terughoudend zou gaan optreden naar de pers als de raad nog niet voldoende 
geïnformeerd is. Het huidige college vervalt echter weer In de oude gewoonte.
Vervolgens informeert het college in dit RIB over de kaders voor dit project en proces. Wij hadden echter een voorstel aan commissie/raad 
verwacht. Kaderstelling is immers voorbehouden aan de raad en niet aan het college. Graag reactie.

Witte anjerveldje
In 2019 is het Nationaal Comité Veteranendag begonnen met de oproep aan Nederlandse gemeenten om hun veteranen te eren en waarderen 
met een speciaal Witte Anjer perkje dat bloeit in de dagen en weken voorafgaand aan de Nederlandse Veteranendag, wat jaarlijks op de laatste 
zaterdag van de maand juni plaatsvindt. 
• Hoe staat het met de ontwikkelingen rondom het aanplanten van een witte anjerveldje in de gemeente Valkenburg aan de Geul? 

Rapport ‘Uitplaatsen sport uit het Geuldal’
Tijdens de commissie SD van 19 September jl. deelde wethouder Dauven mee dat naar aanleiding van genoemd rapport het college heeft 
besloten af te zien van uitplaatsing en de buitensportcomplexen te handhaven op de huidige locaties. Het college trekt een te grote broek aan. 
Besluitvorming en besluitname is ook hier aan de raad. Het past het college in deze het rapport met een advies via een raadsvoorstel voor te 
leggen aan de raad. Het college dient de rol van de raad te respecteren!


